
Referat af Bestyrelsesmøde den 26. juni 2007 

Agenda: 
  
1) Planlægning af generalforsamling: Agenda og budget/regnskab  
2) Status lokalplanen contra grundejerne 
3) Planlægning af møde med Kolding Kommune den 28. juni 
4) Chikaner på stamvejen 
5) Diverse 
 
Tilstedeværende: Lars Thybo, Ellen Dall, Benny Kristensen og Jakob Johnsen (referent). Fra-
værende: Lars Bo Nielsen 
 

Ad 1) Planlægning af generalforsamling: Agenda og budget/regnskab 
Benny fremlagde regnskab og budget. Bestyrelsen havde ikke noget at udsætte på regnskabet d.d.  
Budgettet blev gennemgået og godkendt. Af hensyn til hensættelser til asfalt, samt evt. omkostninger til 
ekstern bistand i forbindelse med færdiggørelsen af området vil bestyrelsen fremlægge forslag om at 
kontingentet sættes op til kr. 1.250 pr. år. pr. grundejer.  
 
Agendaen udsendes senest 14 dage før generalforsamlingen.  

Ad 2) Status lokalplanen contra grundejerne 
Ifølge oplysninger fra kommunen skulle alle grundejere nu være skriftligt orienteret. Er man i tvivl kon-
taktes Kolding Kommune, Kalle Stærk (kasc@kolding.dk).  
 

Ad 3) Planlægning af møde med Kolding Kommune den 28. juni   
Bestyrelsen har henvendt sig til Formanden for Teknisk udvalg Iver Pedersen mht. de manglende svar fra 
Kolding Kommune på vores skriftlige henvendelser. Brevet til Iver Pedersen forefindes på hjemmesiden 
under kommunikation med kommunen.  
 
Brevet har medført at Kalle Stærk har indkaldt til et møde hos Kolding Kommune torsdag den 28. juni 
klokken 14.30. Kolding Kommune har foreslået følgende agenda: 
 

• Lamper på stier i bagkant haver. 
• Terrænregulering på sti bag grundene 
• Terrænregulering ved andelsboliger 
• Godkendelsesprotokol. 
• Det videre forløb 

 
Strategien for mødet indgår ikke i dette referat. Derimod vil vi anmode om at der tages referat af mødet 
hos Kolding Kommune som offentliggøres så snart det modtages.  
 

Ad 4) Chikaner på stamvejen 
På trods af den nuværende chikane på stamvejen køres der stadig meget stærkt. Bestyrelsen foreslår 
derfor at der opsættes yderligere chikaner således at hastigheden tvinges ned til 20-30 km/t ved chika-
nen.  
 
Det forslås at der opsættes 2 blomsterkummer i ca. 1 x 1 x 1 meter på hver side af den nuværende chi-
kane. Kummerne udføres således at de kan flyttes af en palleløfter. Forventet budget kr. 15.000 som 
fremsættes som forslag til generalforsamlingen.   
 

Ad 5) Evt.  
Intet under evt.  
 
 
Næste Bestyrelsesmøde afholdes tirsdag den 7. august 2007 klokken 19.00 hos Ellen i nr. 146. 


